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VZW VOG – Voedselondersteuning Gent                                                                                       

Getouwstraat 11 

B–9000 GENT 

Ondernemingsnummer : BE0869.891.446 

 

Verslag van de Raad van Bestuur van woensdag 28.04.2021 

Aanvang vergadering  20u00 

Aanwezig : 

• Koen Decoodt 

• Jacques Eichperger 

• Jean-Pierre Kickx 

• Maarten Devreese 

• Tom Wauters (Ateljee) 

• Capucine Verstraete 

• Guy Steyaert 

• Marc Rogiers  

• Yves Tytgat 

• Steven Mestdagh  

• Henri de Hemptinne  

• Olivier Mattheus (Ateljee) 

• Johan Witters (Kras) 

 

Verontschuldigd  

• Vanessa Vanhalst  

• Pascal Eggermont 

• Christian de Groote 

• Karleen De Rycke (Kras) 

• Geert Deruyck (Ateljee) 

• Anne Hoorens 

 

 

De voorzitter opent de vergadering.  De vergadering verloopt digitaal door de huidige sanitaire 

maatregelen en het Balenmagazijn is gesloten.  
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1 Verslag vorige vergadering 

o Verslag vergadering dd. 23.03.2021 : het verslag wordt goedgekeurd 
 

 
2. Nieuws binnen VOG en partners 
 

ROTARY 
▪ Wijnse Feesten vorig weekend : verslag van Steven : 95 bestellingen – 

geraamde opbrengst 30.000€ - beide edities samen geven een omzet van 
90.000€ wat aansluit bij de 100.000€ die we bij normale edities hebben – 
wijncheques lopen nog tot 30.06 en kunnen nog altijd gebruikt worden bij de 
verschillende handelaars – alles is vlot verlopen. Er stond een mooie wagen 
van VOG met stickers van de partners; wat zeker positief was.  Met 
wijncheques erbij zou VOG zoals vorig jaar opnieuw een 30.000 à 35.000€ 
kunnen ontvangen, maar is nog niet afgerond – bijna alle wijncheques zijn in 
roulatie.  Zou kunnen dat uitzonderlijk alle wijncheques verkocht geraken en 
dan zou dit bedrag zeker gehaald kunnen worden.  Dank aan Rotary en 
Rotaract.  

▪ Eindverslag van District Grant rond Parnassus-keuken werd doorgezonden 
naar district vanuit RC Gent-Zuid. Jacques bevestigt dat alles is doorgestuurd 
en dat er nu gewacht wordt op de storting door het district van de beloofde 
5.000 €. Jacques informeert naar de timing aangezien de facturen inmiddels 
betaald werden voor Parnassus. 

▪ Planning persmoment bij opening van Parnassus  –Rotary uitnodigen en ook 
zichtbaar in pers brengen –artikel te voorzien voor in Rotary tijdschrift.  
Olivier : alles is nu bijna afgewerkt – Olivier zal foto’ nemen en doorsturen 
aan Jacques.  Er wordt gekeken of er vanaf 8 mei eventueel in het 
Balenmagazijn met een terras kan worden gewerkt zodat men aan het werk 
kan gaan.   In dat geval zouden de foto’s half mei kunnen worden genomen. 
Er is hoop dat Parnassus zelf in juni kan van start gaan.  Jacques en Olivier 
spreken verder af.  

 
VOG 
 

▪ Per post een bedankingsbrief gezonden aan alle schenkers van giften via 
KBS-Fonds en schenkers van materiële giften. 

▪ Er volgt nog een brief naar bedrijven 
▪ Nieuwe fysische giften, o.a. HEMA 
▪ Akkoord om oude maaltijdbonnen te laten gebruiken – waar nodig – in 

OCMW restaurants voor take-away maaltijd. Akkoord overlegd met Ateljee 
én met OCMW.  Johan : De restaurants aan het Rerum Novarumplein en 
Zonnebloem in Gent zijn nog niet open, maar er zou al met take-away 
worden gewerkt omdat enkele gezinnen aangaven dat ze het moeilijk 
hadden. 

▪ Bericht van “Kookploeg Gent-solidair” dat zij verder georganiseerd actief 
blijven.  Zouden eventueel steun vragen.  Ze zouden heel actief zijn op 
facebook, maar vraagtekens bij de activiteit op het terrein.  Voor Kras is dit 
niet prioritair; kiezen duidelijk voor samenwerking met sociaal restaurants, 
eventueel wel een kookploeg op kleine schaal.  Ze geven aan dat ze een 
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groot bereik hebben, maar daar zitten maaltijden in die ze bij Kras afzetten 
zonder te weten naar wie het gaat.  Kras heeft zijn voorbehoud ten opzichte 
van deze werkwijze. 
 

 
KRAS 

▪ Algemene Vergadering ging digitaal door in april. Jacques en Koen waren 
verontschuldigd. 

▪ Johan : werking in de Bloemekenswijk zit nu in ‘Iedereen beroemd’ wat voor 
veel weerklank zorgt.   

▪ Opslagplaats voor vervanging van Heilig Hartkerk : uitstel tot half augustus, 
daarna is het een probleem – Kras ondersteunt de partners  (Tinten, Sivi) bij 
het zoeken naar een oplossing, maar wellicht zal er commercieel moeten 
gehuurd worden. Guy S. gaf aan Karleen een mogelijkheid door van een 
gebouw dat nu leeg staat en waar er verbouwplannen zijn. Dit is gelegen in 
Gentbrugge (cf. vorige vergadering).  Pascal zou contact opnemen met 
Karleen, maar voorlopig geen verder nieuws.   

▪ Innovatiefonds komt nu echt op gang – de projectcoördinator is gestart.  Zij 
contacteert alle partners van dit project en zal de verantwoordelijkheid voor 
het project opnemen samen met Karleen.  Kras gelooft erin dat dit in de 
toekomst iets kan betekenen.  O.a. verslag van faculteit Sociologie – 
studenten waren in contact met de Krasdiensten. 

▪ Mogelijkheid van een langetermijnproject in de Sint-Salvatorstraat 30 waar 
DC Noord zit en waar Kras zijn zetel heeft.   De vzw Patrimonium is een 
project aan het uitwerken voor deze site zodat voedselondersteuning 
logistiek optimaal zou kunnen verlopen. Daarin zou ook een groot magazijn 
kunnen worden voorzien.  Realisatie voorzien op een  termijn van 4 à 5 jaar.  

▪ Hema Gent-Zuid contacteerde ook Kras voor het ophalen van goederen  - 
Jacques zal dit vermelden op facebook. 

▪ Gunstig huurakkoord rond voor 1 lichte camionette van CIAC – belettering 
CIAC/VOG/Rotary met dank aan Henri. Dit zou de transportkosten voor een 
stuk moeten doen dalen.  De wagen wordt opgehaald.  CIAC zorgde ook voor 
een aangepaste plaat.  Kras zal uitkijken naar specifieke vrijwilligers die 
bereid zijn om transport te doen specifiek met die wagen en eventueel nog 
met een andere, grotere wagen die op komst is.  Er wordt ook uitgekeken 
naar een convoyeur. 

 

▪  
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ATELJEE 

▪ Geen verder nieuws over afbakken van brood omdat dit nog niet kon 
opgenomen worden met het team tijdens deze lockdownperiode. 

▪ Winkelen op afspraak : Ateljee is er niet op ingegaan omdat het snel duidelijk 
was dat nogal wat winkeliers gewoon zouden werken met registratie aan de 
deur, wat principieel iets was waaraan Ateljee niet wou meedoen en dus 
werd beslist de Kringwinkels niet open te doen.  Vanaf 26.04 wordt er terug 
geopend. 

▪ Naar de horeca toe is het niet gemakkelijk en er is nog geen uitzicht wanneer 
er binnen iets mogelijk zal zijn.  Er werd een draaiboek uitgeschreven om van 
zodra er groen licht is, terug een restaurant te openen. Er zal gestart worden 
met één restaurant omdat er geen 100 % zekerheid is dat op de 
beschikbaarheid van elke medewerker zal kunnen worden gerekend, in casu 
art. 60 werknemers.  Balenmagazijn, Poorthuis en Parnassus zullen 
opengaan.  Er wordt ook naar uitgekeken om  nieuw restaurant De Punt te 
kunnen laten van start gaan, in eerste fase het bedrijfsrestaurant binnenin, 
maar ook met het sociaal restaurant wil men zeker nog dit jaar van start 
gaan.   Aan Balenmagazijn zal geprobeerd worden te werken met een groot 
terras (zie hierboven). Vanuit de Krasdienst Sluis Onze thuis was er een vraag 
naar werkbladen. Er werd één tafel aangekocht, maar er blijft vraag naar.  
Ateljee heeft nog twee standaardmaten vrij staan van 200 x 70 cm. Gaat om 
een bovenblad en een onderblad.  Johan geeft het door aan de 
verantwoordelijke van de Sluis Onze thuis. 

▪ De Fietsenwinkel is open gebleven. 
 
 
3. Financiën  
 

o Stand fonds Vrienden van VOG: 

▪ Fiscale aftrekbaarheid blijft behouden maar de in 2020 uitzonderlijk 

voorziene  60% lijkt niet gepland door overheid. 

▪ Recent 34.000 opgevraagd waarvan 16.000€ voor VOG 

▪ Dus nu nog over van 2020 bij KBS = 8.662,34€ 

▪ Giften vanaf 2021 door 40 donateurs – stand op 26.04.2021 = 17.515€  

Belangrijkste giften = Mexcalli Bar (1730) – Protestantse Kerk (3270) – IGS 

Westlede (8000) = de koepel van de crematoria van 3 regio’s, aangestuurd 

door Coenegrachts, CFO van de koepel - Jean-Charles (500) - We zitten dus 

goed boven de 10.000 minimum verplichting per kalenderjaar. We zitten wel 

nog een 10.000 € beneden de giften in 2020 

▪ Dus totaal bij het Fonds vandaag = 26.177,34€ Hiervan moet altijd 5% 

administratie voor KBS worden afgetrokken/ nu van bedrag 17.515 = 875,75 

/ dus reëel eindcijfer daar is 25.301,59€ 

▪ Totaal al opgevraagde inkomsten vanuit KBS voor VOG vanaf start 1 

december 2019 tot op heden is 2x16.000 = 32.000€ Dus KBS-fonds en fiscale 
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aftrekbaarheid sinds start een voordeel van ongeveer 57.000€ voor VOG (en 

18.000 voor Open Plaats) 

 

o Stand Rekeningen: (Henri) 

▪ Bankrekening/giro:26.543€ 

▪ Spaarrekening: 40.329€ 

▪ Betalingen naast steunaanvragen  :  (Henri) o.a. betaling aan Trafiek voor 

Fornuis?  Dit jaar goed gestart; enkel inkomsten via KBS, waaronder 18.000 

voor Open Plaats waar we doorgeefluik waren. 

▪ Inkomsten wijnweekend zijn op komst, wellicht in de loop van de maand 

mei. 

o LIDGELDEN: 

▪ Opgevraagd door de secretaris met een mail dd. 8 april 

▪ Er werden correcties aangebracht op de lijst vanuit Kras 

▪ 52 leden betaald (situatie op 28.04 ’s morgens).  Henry kijkt na of er nieuwe 

leden bijgekomen zijn. Verleden jaar 560€ bijgekomen.  De bestuurders die 

nog niet hebben  betaald worden verzocht dit asap te regelen.  Ook Ateljee 

zal het lidgeld nog storten.     

▪ De penningmeester gaat na wie van de vorige keer nog niet gestort heeft en 

deze dan mailen.  Vriend en lid Raf Van Steenbergen is overleden.  

▪ Kras betaalt gezamenlijk voor de verschillende Krasdiensten, maar wijst erop 

dat niet alle Krasdiensten gesteund worden door VOG.   Hij verwijst naar 

Ateljée dat slechts één betaling uitvoert.   Er wordt op gewezen dat Ateljée 

één VZW is en bepaalde kosten (o.m. adres en postbus voor VOG, 

vergaderruimte, administratieve zetel, verzorgen drukwerk en 

persmomenten en organiseren maaltijdbonnen) niet doorrekent aan VOG. 

▪ De secretaris heeft een correcte ledenlijst nodig voor de uitnodiging voor de 

Algemene Vergadering. Er wordt gevraagd tijdig te betalen en er is een lijst 

van ontslagen en nieuwe leden nodig voor de AV.  Kras zal de voor de 

Krasdiensten geactualiseerde lijst doorgeven. 

o Jaarbalans 2020 

▪ Vorig jaar :87.473€ uitgegeven – 82.345 € in : dus kleine 5.000€ over  ???? 

moet dit niet omgekeerd zijn? 

▪ Alle facturen die op deze ochtend bekend waren werden betaald. 
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4. Steunaanvragen 
 

▪ KRAS vzw: 1.464,74€  -  

• 2 aanvragen per mail vooraf voor vervoer – tot= 922,32€ 
o Open Plaats – vervoer De Swaef – dec, jan, feb – totaal 

787,62€ 
o Geraarke – vervoer april – Dockx – 134,7€ 
o Toontje -  transport voedselbank – 2/2021 : 280,82€ 
o Toontje – Aldi en Colruyt (04/2021) – melk : 261,6€  

Huurprijs wagen CIAC : de overeenkomst werd door Kras gesloten, maar ze 
vragen of een tussenkomst in de huur vanuit VOG mogelijk is.  Daardoor 
kunnen de transportkosten worden verminderd; dus een gedeeltelijke 
tussenkomst van bvb. 50 % (350 + BTW / 2 = 250 € per maand op basis van 
een vastgesteld aantal kilometers) lijkt redelijk.  Johan geeft aan dat die 
besparing op langere termijn zal zijn en dat de wagen ook pas in het najaar 
volledig zal renderen.  Een aantal van de huidige transportkosten zullen 
evenwel blijven, vb. groot transport door Deswaef.  Op termijn zal een 
centrale opslagplaats daar wel iets kunnen in betekenen en dan zal er een 
grotere kostenoptimalisatie zijn.   Het Innovatieproject is het kostenplaatje 
achter de gratis voedselbedeling in kaart aan het brengen, inclusief opslag en 
transport. De consequenties naar meer efficiëntie horen daarbij, maar dat zal 
qua uitvoering nog wel even duren. Conclusie : VOG zal voor 200€ per maand 
tussenkomen via een doorlopende opdracht.  Henri regelt dit met VDK.  

▪ Ateljee vzw :  

• Steunaanvraag voor sociaal restaurant De Punt waar nog 
aanpassingen nodig zijn – er zijn nog enkele nieuwe toestellen of 
tweedehands nodig; vnl. koeling e.a.. Er werden voor alles aparte 
offertes gemaakt omdat de financiële ruimte ingevolge corona niet 
groot is en gefaseerd moet worden gewerkt – totale raming : een 
20.000 € waarin een toestel van 6.000 €, een friteuse, een oven, de 
uitbreiding van het gasfornuis.  Een aantal zaken zijn dringend in de 
opstartfase zoals friteuse, koeling.  Jacques stelt voor om eventueel 
via een Rotary-district grant  te financieren en geld voor te schieten  
van zodra in oktober 2021 duidelijkheid is over de toekenning Via 
Jacques aftoetsen bij Rita Galle. Hij toetst af via de voorzitters of er 
bereidheid is voor een district grant. Hij doet dit op basis van een 
nota van Ateljee.  Bij Parnassus werd eerst 15.000 gegeven door 
VOG, en er werd verder aangevuld door de rotary en rotaract en met 
5.000€ van een district grant.   
Via de wijkregisseur wordt nagegaan hoe de doelgroep kan worden 
bereikt met de focus op het sociaal wijkrestaurant, zodat er, naast 
het bedrijfsrestaurant zeker ook de sociale invulling is aangezien dit 
de initiële vraag is.  Voor Toontje is het belangrijk dat er bij hen in de 
buurt dit aanbod is.  VOG engageert zich om een startkapitaal te 
geven van  10.000€ op voorlegging van facturen en we kijken 
ondertussen naar verdere oplossingen, zoals vanuit de clubs en via 
een district grant.   Tegen volgende vergadering zal Ateljee het 
volledige plaatje van dit restaurant kunnen meegeven en 
ondertussen worden voorbereidingen getroffen voor het indienen 
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van een aanvraag district grant. Toontje wordt erbij betrekken 
aangezien de doelgroep hetzelfde is.  Deze samenwerking is ook 
belangrijk in het kader van de aanvraag voor een  district grant. Yves 
verwijst naar Kaffieiskafie dat vlakbij zit.  Ateljee had reeds gepland 
om daar naartoe te gaan. Niet ver van De Punt is er een 
wijkgezondheidscentrum Gentbrugge waar misschien ook de 
maaltijdbonnen kunnen worden gepromoot.   Er is daar zeker een 
doelpubliek dat van de sociale tarieven gebruik kan maken.   
De keuken ligt centraal tussen het bedrijfsrestaurant en het sociaal 
restaurant en het bedrijfsrestaurant zal vooral om take-away 
draaien.   
De eerstvolgende fysieke vergadering van VOG kan doorgaan in De 
Punt. 
 

▪ Quid havenrestaurant ? Dit is dichtgegaan met de lockdown en zou later 
openen dan voorzien.  Er is onduidelijkheid over het gebouw waar de 
havenarbeiders zich moeten aanmelden. Dit zou wegvallen waardoor de 
aanmelding niet meer zou kunnen gebeuren op de plaats waar ze ook 
kunnen eten.  Maar er is sprake van containers op diezelfde plaats, dus 
misschien toch geen probleem. 
 

5. Acties, projecten en plannen 
 

o Maaltijdbonnen: van zodra sociale restaurants openen.  Alles ligt klaar om te 

drukken.  De aanvragen moeten tijdig aan de Krasdiensten worden doorgegeven.   

o Babyvoeding: (Capucine) – er kwam enige beweging in einde maart : er zou een 

voorstel klaar zijn voor de directeur van het OCMW, maar die is tot eind april afwezig 

en het is dus wachten op haar goedkeuring – er zou nog een tussenkomst mogelijk 

zijn voor de leeftijdsmelk.  Dat zou gekend moeten zijn bij de Krasdiensten en bij Kind 

en Gezin.  Volgens Kras is het grote probleem daar de administratieve last voor de 

gezinnen en het feit dat de gezinnen het geld moeten voorschieten.  Daarnaast blijft 

ook  een deel van de doelgroep buiten beschouwing omdat enkel gericht wordt op 

75 % van de mensen met een OCMW-dossier.   

o Telefoon vanuit St Antoniuskring dat zij verder werken aan een ‘noodbox’ voor 

weekends. Ze vragen in een brief steun aan VOG en R. Coddens bij het uitwerken en 

opstellen van een automaat ‘model B-Post’ met noodboxen.  Volgens Johan is dit 

geen efficiënt systeem en gaat het opzet vooral uit van enkele bestuurders en wordt 

het niet gedragen door de mensen op het terrein. De Stad Gent kijkt samen met Kras 

voor het uitwerken van een globaal plan van voedselbedeling, vandaar dat er vanuit 

de stad Gent nog geen antwoord is gekomen aan St. Antoniuskring.  Kras is geen 

voorstander van dit initiatief.  VOG zal doorverwijzen naar Kras. (Inmiddels was er 

een reactie van de Stad naar de St.Antoniuskring met kopie naar VOG dat het 

onderzocht wordt) 

o De Actie ‘Funds for Good’ – lijkt stilgevallen 

o VOG in ‘Goede Doelen’ van warmste week voor 2021?  Dit zou moeten gereactiveerd 

worden. (Steven zal dit nu in orde brengen) 
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▪ Jaarlijkse Algemene Vergadering : dit moet volgens de statuten binnen de 6 

maanden na het einde van het boekjaar gebeuren – schriftelijk of fysisch ?  

Hangt af van de situatie.  Datum : woensdag 16 juni.   

6. Varia en rondvraag 

o Henri verheugt zich erover dat we erin slagen via De Punt Kras en Ateljee te laten 

samenwerken en juicht toe dat Ateljee daar ook in mee stapt. 

o Johan : er is een initiatief van een aantal advocaten om zitdagen te houden over 

schuldenproblematiek in Krascentra – Yves bevestigt dat er daar vanuit de 

Commissie Rechtsbijstand een initiatief rond is ; momenteel houden advocaten 

zitdagen in OCMW’s in de Gentse regio, maar ze willen dat uitbreiden naar specifieke 

doelgroepen door de zitdagen verder te decentraliseren en daarom gaf hij de naam 

van Johan en van Ateljee door – de contactpersoon van Kras is Katja Devos en KRAS 

zal kijken in welke werkingen Kras zou kunnen deelnemen.  Het zal vooral een 

kwestie zijn van vertrouwen te winnen door aanwezig te zijn en stap voor stap kan 

dit uitgroeien tot een mooie dienstverlening.  De schuldproblematiek weegt heel 

zwaar door bij heel wat van de mensen die beroep doen op de Krasdiensten.  

o Ateljee probeert een mobiel vaccinatiecentrum te realiseren om o.m. de 

Bloemekenswijk dichter bij huis de mogelijkheid tot vaccinatie te kunnen geven.  Dat 

zou bij Ateljee op de site zijn.  Het gaat o een embryonaal idee waarover verder 

verslag zal worden uitgebracht. 

 

Volgende vergaderingen: 

o Geen vergadering in juli, wel einde augustus en september. 

o Raad van bestuur woensdag 26 mei en Algemene Vergadering woensdag 16 juni om 

19u30 

 

 

Verslaggever : Marc Rogiers 

 

 


